
PROTOKOŁ NR XV/2020 
z XV Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 27 stycznia 2020 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury 
w Dąbrówce i trwało od godz. 1700 do godziny 20°°. W posiedzeniu udział wzięli Radni 
Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. Obrady prowadziła 
Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni byli:
1. Pani Dorota Wróbel-Zastępca Wójta Gminy,
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
3. Pani Agnieszka Londzin- Sekretarz Gminy,
4. Pan Jacek Jeziorski -  Kierownik GOPS,
5. Pan Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
6. Pan Mateusz Kaszuba- Kierownik ZGK,
7. Pani Patrycja Piotrowska- Kierownik Referatu Zagospodarowania przestrzennego 

i Zarządzania Mieniem Komunalnym,
8. Pani Joanna Jabłonowska- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki

Mieniem Komunalnym,
9. Pani Anna Kłosowska -obsługa prawna Urzędu Gminy,
10. Pani Anna Maniecka- Dyrektor GCK i GBP,
11. Pani Izabela Roguska- Stanowisko ds. obsługi interesantów i Rady Gminy,
12. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych,
13. Sołtysi -  zgodnie z załączoną listą obecności.
14. Mieszkańcy Gminy Dąbrówka.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych 

zmian.
4. Wybór sekretarza obrad.
5. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka.
6. Przedstawienie opinii i wniosków komisji Rady Gminy Dąbrówka z bieżącej 

działalności.
7. Przedstawienie planów pracy komisji Rady Gminy Dąbrówka.
8. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Ślężany 
Gmina Dąbrówka,

i



2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Dąbrówka ul. Piękna” dla obszarów I i II, 
położonych w miejscowości Dąbrówka, Gmina Dąbrówka,

3) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok,
4) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2020-2032,
5) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2020 rok.

9. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.
10. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie obrad.

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Obrady XV sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 
Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas. Powitała wszystkich zebranych.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w obradach zgodnie z listą obecności 
uczestniczy 15 na 15 Radnych, następnie stwierdziła prawomocność obrad.
(Załącznik nr 1 stanowi lista obecności)

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.

Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła wniosek, który wpłynął do Przewodniczącej Rady 
Gminy Dąbrówka od Pani Edyta Zaręby Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Rady Gminy Dąbrówka w sprawie podjęcia uchwały:

1) „w sprawie przekazania skargi Wójtowi Gminy Dąbrówka”.

Dnia 27 stycznia 2020 r. przed posiedzeniem Sesji Rady Gminy Dąbrówka odbyło się 
posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Dąbrówka, na którym 
podjęto powyższy wniosek.

Prowadząca obrad poddała pod głosowanie przedmiotowy wniosek w brzmieniu:

„Zmiana do porządku obrad w punkcie 8 przez dodanie podpunktu 6:

1) „w sprawie przekazania skargi Wójtowi Gminy Dąbrówka”.

Głosowanie odbyło się imiennie:
15 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik stanowi lista głosowania imiennego w sprawie zmiany porządku obrad).



Przyjęty wniosek skutkuje zmianą w porządku obrad, który przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych 

zmian.
4. Wybór sekretarza obrad.
5. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka.
6. Przedstawienie opinii i wniosków komisji Rady Gminy Dąbrówka z bieżącej 

działalności.
7. Przedstawienie planów pracy komisji Rady Gminy Dąbrówka.
8. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Ślężany 
Gmina Dąbrówka,

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Dąbrówka ul. Piękna” dla obszarów I i II, 
położonych w miejscowości Dąbrówka, Gmina Dąbrówka,

3) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok,
4) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2020-2032,
5) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2020 rok,
6) w sprawie przekazania skargi Wójtowi Gminy Dąbrówka.

9. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.
10. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie obrad.

Ad. 4 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad została wybrana Pani Helena Kuśkowska. 
Głosowanie odbyło się imiennie:

14 głosów „za”,
1 głos „wstrzymuję się”, 

przy obecności 14 radnych
(Załącznik nr 3 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie wyboru Sekretarza 
Obrad)

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka.
Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 grudnia 2019 r.

Głosowanie odbyło się imiennie:
15 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”,



przy obecności 15 radnych.

Protokół Nr XIV/2019 z dnia z dnia 30 grudnia 2019 r. Rada Gminy Dąbrówka 
w głosowaniu jawnym przyjęła jednogłośnie.
(Załącznik nr 4 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu 
z XIV Sesji Rady Gminy Dąbrówka)

Ad. 6 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Pan Andrzej Marcinkiewicz -  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka poinformował, że Komisja odbyła 
posiedzenie w dniu 3 stycznia 2020 r.
Pan Rosa Sławomir- Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Gminy 
Dąbrówka poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 7 i 20 stycznia 2020 r. 
Pan Marek Pasoń- Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka 
poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 13 stycznia 2020 r.
Pan Grzegorz Wójcik- Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie 
w dniu 14 stycznia 2020 r.
Pani Helena Kuśkowska- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Dąbrówka poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 17 stycznia 
2020 r.
Wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady Gminy Dąbrówka odbyło się w dniu 
17 stycznia 2020 r.
Pan Krzysztof Kłębek- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka 
poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 20 stycznia 2020 r.
Pani Edyta Zaręba -  Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 
Dąbrówka poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenie w dniu 27 stycznia 2020 r.

Protokoły z posiedzeń Komisji umieszczone zostaną na stronie www.bip.dabrowka.net.pl

Ad. 7 Przedstawienie planów pracy komisji Rady Gminy Dąbrówka.

Komisje Rady Gminy Dąbrówka przedstawiły swoje play pracy na rok 2020.

Ad. 8 Podjęcie uchwał.

1) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Stężany 
Gmina Dąbrówka

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XV/124/2020 z dnia 27 stycznia 2020 r.
- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”,

http://www.bip.dabrowka.net.pl


przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 6.1 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Dąbrówka ul. Piękna” dla obszarów I  i II, położonych 
w miejscowości Dąbrówka, Gmina Dąbrówka,

Pan Grzegorz Wójcik powiedział, iż Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka pozytywnie zaopiniowała powyższy 
projekt uchwały. Pani Agnieszka Gryglas poinformowała, iż przed chwila dotarły 
do niej pisma i są to wnioski mieszkańców Gminy Dąbrówka skierowane do 
Przewodniczącej Rady Gminy. Pierwsze pismo jest skierowane do 
Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka z dnia 24 stycznia 2020 r. jest to 
wniosek w związku z pojawiającymi się informacjami na temat powiększenia 
strefy buforowej wokół oczyszczalni w Dąbrówce i włączenie w ta strefę moich 
działek. Zgłaszam wniosek o wyłączenie z wyżej wymienionej strefy moich 
działek. Wprowadzenie strefy buforowej na mojej działce zmieni uwarunkowania, 
co dalej będzie miało odzwierciedlenie w planie miejscowym zagospodarowania 
przestrzennego. Wpłynie to na destrukcję, na wartość działek i możliwość ich 
przeznaczenia pod zabudowę. W takim przypadku nieuwzględnienie mojego 
wniosku będę zwracał się do Gminy Dąbrówka zgodnie z przysługującym mi 
prawem o odszkodowanie z tytułu decyzji administracyjnej. Bliźniacze pismo 
zostało złożone do Rady Gminy Dąbrówka. Kolejny wniosek wpłynął 27 stycznia 
2020 r. do Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka. W związku z pojawiającymi 
się informacjami na temat powiększenia strefy buforowej wokół oczyszczalni w 
Dąbrówce i włączenia w tą strefę moich działek. Wprowadzenie strefy buforowej 
na mojej działce zmieni uwarunkowania, co dalej będzie miało odzwierciedlenie 
w planie miejscowym zagospodarowania przestrzennego. Wpłynie to na 
destrukcję, wartość działek i na możliwość ich przeznaczenia pod zabudowę. W 
takim przypadku nie W takim przypadku nieuwzględnienie mojego wniosku będę 
zwracał się do Urzędu Gminy Dąbrówka zgodnie z przysługującym mi prawem o 
odszkodowanie z tytułu decyzji administracyjnej. Bliźniaczy wniosek został 
skierowany również do Rady Gminy Dąbrówka. Kolejny wniosek wpłynął 27 
stycznia 2020 r. do Rady Gminy Dąbrówka i Przewodniczącej Rady Gminy 
Dąbrówka. Treść wniosku w związku z pojawiającymi się informacjami na temat 
powiększenia strefy buforowej wokół oczyszczalni w Dąbrówce i włączenia w tą 
strefę moich działek, składam wniosek o wyłączenie z tej strefy tejże działki. 
Wniosek motywuje tym, z e wprowadzenie strefy buforowej na niej zmieni 
zasadniczo uwarunkowania, co dalej będzie miało odzwierciedlenie w planie 
miejscowym zagospodarowania przestrzennego. Wpłynie to na destrukcję, 
wartość działek i na możliwość ich przeznaczenia pod zabudowę lub jej sprzedaż. 
W takim przypadku nieuwzględnienie mojego wniosku będę zwracał się do 
Urzędu Gminy Dąbrówka zgodnie z przysługującym mi prawem o



odszkodowanie z tytułu operacji administracyjnej. W niedalekim czasie noszę się 
z zamiarem przebudowy istniejących budynków oraz budowę nowego budynku 
usługowego od strony ulicy Tadeusza Kościuszki. Projekt uchwały jest 
przedstawiony i Komisja również pracowała nad nim.

Pan Grzegorz Wójcik dodał, iż podjęcie tej uchwały pozwoli nam na 
przystąpienie do przeprowadzenia konsultacji, to nie jest ustalenie tylko będziemy 
przeprowadzać konsultację. Uchwala pozwoli uruchomić proces.

Mieszkańcy Gminy Dąbrówka zabrali głos w dyskusji. Pani Przewodnicząca 
Rady przekazała głos Pani Dorocie Wróbel. Pani Dorota Wróbel poprosiła 
o zabranie głosu przez Panią Kierownik Referatu Zagospodarowania 
Przestrzennego Patrycję Piotrowską o uzasadnienie uchwały, o szczegółowe 
omówienie, co my w tej chwili robimy, bo mam wrażenie, że mieszkańcy Gminy 
Dąbrówka boją się ze my już uchwalamy a my dopiero przystępujemy do prac 
nad zmianą.
Pani Patrycja Piotrowska przekazała informacje, iż przedmiotem uchwały będzie 
opracowanie dwóch obszarów planu miejscowego w miejscowości Dąbrówka. 
Pierwszy z obszarów stanowi teren przy ulicy Pięknej oraz przy ulicy Kościelnej. 
Teren o powierzchni 14 ha, obecnie w planie miejscowym jest to teren usług 
uciążliwych i drobnej wytwórczości. Z racji występującej zabudowy 
mieszkaniowej w sąsiedztwie jak i zarówno na tym terenie stwierdziliśmy, iż 
zasadna jest zmiana planu miejscowego, z 1998 r. na zabudowę mieszkaniową. 
Drugi obszar jest to teren koło oczyszczalni ścieków aż do ulicy Sosnowej i ulicy 
Tadeusza Kościuszki. Ten teren wybraliśmy z kilku powodów- pierwszy z nich to 
obecnie obowiązujący plan miejscowy jest z 1998 roku częściowo i częściowo z 
2003 roku. Są to plany dość stare i nie przewidują wielu zapisów obecnie 
obowiązującego prawa, które powinny być w planie miejscowym taka jak 
wysokość budynków, szerokość elewacji frontowych. Z tego względu objęliśmy 
te dwa obszary, objęliśmy również teren koło oczyszczalni ścieków z racji tego, iż 
występują tam tereny rolne i częściowo tereny leśne. Z tego względu, iż 
występują tam spór przy tej oczyszczalni ścieków chcielibyśmy tą strefę buforową 
w taki sposób zrobić żeby te zapachy z oczyszczalni ścieków nie przedostawały 
się dalej do zabudowy mieszkaniowej. Nie oznacza to ze wprowadzimy strefę 
buforową na całym obszarze numer 2, tak jak powiedziałam wcześniej to są plany 
miejscowe z 1998 roku, które są nieaktualne, dlatego wymagana jest zmiana tych 
planów, ponieważ nie są zgodne z przepisami obecnie obowiązującymi. Ponadto 
warto wspomnieć, że przystąpiliśmy do programu w ramach, którego Gmina 
otrzymała pomoc specjalistów do spraw przeprowadzenia głębokich konsultacji 
społecznych do planu miejscowego. Dlatego został wybrany ten obszar żebyśmy 
mogli wykonać te pogłębione konsultację społeczne. Już po uchwale do 
przystąpienie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
odbędzie się pierwsze spotkanie, tu chodzi, aby dojść do porozumienia z 
mieszkańcami i przyjąć tak ten projekt miejscowego planu i koncepcji planu 
miejscowego żeby wszyscy byli zadowoleni, żebyśmy my nie mieli problemów, 
że oczyszczalnia tam występuje. Pragnę wspomnieć, że jest to początkowy etap 
gdyż uchwalenie miejscowego planu będzie trwało około dwóch lat albo i dłużej,



same konsultacje będą trwały około roku, bo to będą cztery spotkania na samym 
wstępie.
Po przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu będzie można składać 
uwagi do tego projektu. Po za tym w ramach programu, do którego przystąpiliśmy 
otrzymamy internetowy dostęp o składanie uwag do tego planu miejscowego.
Pani Przewodnicząca Rady odczytała paragraf 1 projektu uchwały, tym projektem 
uchwały daje się zielone światło, aby wejść w konsultację społeczne. Ale za nim 
Urząd Gminy wejdzie w te konsultację musi być odpowiednia uchwała. Pani 
Agnieszka Grygla poprosiła o udzielenie informacji, co się rozumie przez 
stwierdzenie "Przystępuje się do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Dąbrówka ul. Piękna” dla obszarów 1 i II, 
położonych w miejscowości Dąbrówka, Gmina Dąbrówka”.
Pani Patrycja Piotrowska powiedziała, że przystępuję się do sporządzenia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego to rozpoczęcie procedury 
planistycznej. Mieszkańcy Dąbrówki zabrali głos i powiedzieli, że tam nie ma 
napisane projektu.
Pani Patrycja Piotrowska dodała, iż nie może być projektu gdyż urbaniści 
sporządzają plan miejscowy, w ramach całej procedury planistycznej sporządzana 
jest najpierw koncepcja planu miejscowego, która na każdym etapie jest 
konsultowana i to będą pogłębione konsultację.

Pani Agnieszka Gryglas zapytała czy mamy opracowany jakiś harmonogram prac 
gdyż Rada też musi to wiedzieć w momencie podjęcia uchwały, co się zadzieję. 
Pani Patrycja Piotrowska odpowiedziała, iż następnym punktem będzie zbieranie 
wniosków do uchwały o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. Wnioski będą składane przez osoby fizyczne, 
ale również przez organy. W tym czasie sporządzimy pierwsze spotkanie otwarte 
w ramach, którego zostaną wysłane zaproszenia do mieszkańców na pierwsze 
spotkanie otwarte.

Pani Agnieszka Gryglas odczytała paragraf 2 „Dla poszczególnych obszarów, o 
których mowa w §1, dopuszcza się etapowe uchwalanie oraz opracowanie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w dwóch etapach odrębnie 
dla poszczególnych obszarów”. Pani Dorota Wróbel wyjaśniła, iż obszar numer 
jeden będzie nie problematyczny i mieszkańcy upominają się o zmian tej strefy. 
Zakładamy, iż uchwała na ten obszar będzie szybciej zatwierdzona a drugi obszar 
tak jak widać jest problematyczny, będą konsultacje i będą specjaliści. Jak 
ustalimy wspólnie jak ten plan ma wyglądać, jak ma być zagospodarowany, jak 
ma się stać zgodny z przepisami wtedy przystąpimy do jego uchwalenia. Bez tej 
dzisiejszej uchwały nie możemy nic zrobić.

Mieszkańcy Dąbrówki zabrali głos w dyskusji wyrażając swoje stanowisko.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9208

http://www.bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9208


Pani Agnieszka Gryglas powiedziała, iż jeżeli do tej pory nie udało się 
wprowadzić takiego projektu uchwały, jeżeli wprowadzimy po pogłębieniu i 
analizie tej uchwały to stwierdzam, że przedmiot dzisiejszego tego dokumentu 
jest za obszerny i na tej sesji trudno będzie go procedować.
Składam wniosek o zdjęcie z porządku obrad przedmiotowej uchwały. Ale to, że 
zdejmiemy go z dzisiejszejszego porządku to nie znaczy ze nie będziemy go dalej 
procedować.

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
z punktu 8 podpunktu 2 „w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Dąbrówka ul. Piękna” dla obszarów 
I i II w miejscowości Dąbrówka, Gmina Dąbrówka” i poddała go pod głosowanie:

14 głosów „za”,
1 głos „wstrzymuję się”, 

przy obecności 15 radnych.

Rada Gminy Dąbrówka zdjęła z porządku obrad projekt uchwały.

(Załącznik nr 6.2 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Przyjęty wniosek skutkuje zmianą w porządku obrad, który przedstawia 
się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych 

zmian.
4. Wybór sekretarza obrad.
5. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka.
6. Przedstawienie opinii i wniosków komisji Rady Gminy Dąbrówka z bieżącej 

działalności.
7. Przedstawienie planów pracy komisji Rady Gminy Dąbrówka.
8. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Slężany 
Gmina Dąbrówka,

2) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok,
3) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 

na lata 2020-2032,
4) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2020 rok,
5) w sprawie przekazania skargi Wójtowi Gminy Dąbrówka.

9. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.
10. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
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11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka ogłosiła przerwę o godzinie 18:15. 

Wznowiono obrady Sesji Rady Gminy Dąbrówka o godzinie 18:35.

3) z w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok,

Pan Krzysztof Kłębek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił proponowany 
plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, który stanowi załącznik do projektu 
uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XV/125/2020 z dnia 27 stycznia 2020 r.
- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 6.3 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

4) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2020-2032,

Pani Agnieszka Adam przedstawiła projekt uchwały oraz odczytała opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej. Do projektu uchwały również została przygotowana Autopoprawka 
Wójta i Komisji Rady Gminy Dąbrówka.

Pan Piotr Bereda zadał pytanie, iż w projekcie budżetu pojawiają się na 2020 rok 
obligację, do tej pory tego nie było, wszyscy są ciekawi jak to będzie wyglądało. Czyli 
mam rozumieć, że Gmina straciła zdolność kredytową i nie może więcej zaciągać 
kredytów, tak mam to rozumieć.
Pani Agnieszka Adam odpowiedziała, iż Gmina nie straciła zdolności kredytowej, bo 
gdyby straciła to byśmy nie mogli uchwalić Wieloletniej Prognozy Finansowej, nie 
mielibyśmy indywidualnych wskaźników. Gmina traci płynność finansową wtedy, kiedy 
nie spełnia indywidualnego skalnika zadłużenia. Oczywiście Rio zwraca nam uwagę, że 
ten 2021 i 2022 rok są mocno obciążone. Jesteśmy mocno obciążeni być może ze te 
wcześniejsze kredyty były zaciągane w latach ubiegłych i były rozkładane na zbyt krótki 
okres spłaty i teraz się to wszystko skumulowało, że rzeczywiście Gmina nie jest w stanie 
pozyskać tyle dochodu żeby móc z nich spłacić zadłużenie. Więc co do utraty płynności



kredytowej to mówię ze nie, a obligacje- nie możemy zaciągać kredytów na rok 2020 i 
spłacać w 2021,2022. Okres karencji dla kredytów jest do 12 miesięcy nie dłuższy a 
obligacji do 10 lat, jeśli się nie mylę. Obligacje jest to dopuszczalne źródło finansowania 
deficytu, w ustawie o finansach publicznych wymienione są, jako jedno z narzędzi- 
kredyty, pożyczki i emisja obligacji. Rada Gminy podejmie stosowną uchwałę 
określająca warunki obligacji i ich wysokości. Tak naprawdę chodzi o to żebyśmy mogli 
rozłożyć spłaty na późniejszy czas. Bo to jest element zadłużenia gminy. Nie zmniejsza 
zadłużenia gminy, ale odkłada w czasie spłaty.
Pan Piotr Bereda powiedział, iż jak dobrze rozumiem ze zdolność kredytowa mamy a 
brak możliwości spłaty tych zaciąganych kredytów. W projekcie jest napisane ze na 
koniec 2020 roku kwota zadłużenia gminy wyniesie 25 349 670, 00 zł tutaj są ujęte 
zobowiązania z obligacji. Pani Agnieszka Adam odpowiedziała, że tak są ujęty, przy 
czym zawiadamia, iż jest to plan, my na razie planujemy. Autopoprawka do Wieloletniej 
Prognozy jest konsekwencją niezrealizowanych w części zadań w 2019 roku, dlatego to 
tak urasta.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9208

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XV/126/2020 z dnia 27 stycznia 2020 r.

- w głosowaniu imiennym:

15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 6.4 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

5) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2020 rok.

Pani Agnieszka Adam przedstawiła projekt uchwały oraz odczytała opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej. Do projektu uchwały również została przygotowana Autopoprawka 
Wójta i Komisji Rady Gminy Dąbrówka.

Pani Dorota Wróbel przedstawiła prezentację w sprawie budżetu Gminy Dąbrówka na 
2020 rok.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XV/127/2020 z dnia 27 stycznia 2020 r.
- w głosowaniu imiennym:
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15 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

(Załącznik nr 6.5 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia w/w 
uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

O godzinie 19: 30 obrady XV Sesji Rady Gminy Dąbrówka opuścił Pan Rosa 
Sławomir.

6) w sprawie przekazania skargi Wójtowi Gminy.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Dąbrówka Pani Edyta 
Zaręba poinformowała, iż w dniu dzisiejszym, odbyło się posiedzenie komisji, która 
zajęła się skargą i przekazuje ją do Wójta Gminy Dąbrówka według właściwości do jej 
rozpatrzenia.

Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr XV/128/2020 z dnia 27 stycznia 2020 r.

- w głosowaniu imiennym:

14 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”,
Przy obecności 14 radnych.

(Załącznik nr 6.6 stanowi lista głosowania imiennego w sprawie przyjęcia 
w/w uchwały).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
https://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=:pokaz&id=9208

Ad. 9 Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka.

Przewodnicząca Rady następnie poinformowała, iż do Rady Gminy wpłynęły następujące 
pisma:
- pismo z dnia 15 stycznia(data wpływu do Urzędu- 24.01.2020 r.) od Sołtysa Karolewa 
i jego mieszkańców, dotyczące założenia komitetu do spraw budowy wodociągów- 

zadekretowane do Wójta Gminy Dąbrówka;
- pismo z dnia 27 stycznia 2020 r. od Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Usługowego 
z Laskowa w sprawie podwyższenia stawek podatku od środków transportowych;

n
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- pisma z dnia 27 stycznia 2020 roku od mieszkańców Dąbrówki w sprawie sprzeciwu 
wobec zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego;
- wniosek o udostępnieni informacji publicznej z dnia 17 stycznia 2020 r.(data wpływu 
do Urzędu 22.01.2020 r.) w sprawie udzielenia informacji czy Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę lub w jaki kol wiek sposób zajęto stanowisko w sprawie petycji 
o dokonanie pełnej Intronizacji Jezusa Chrystusa na Króla Polski;
- pismo z Zakładu Gospodarki Gospodarczej-materiał roboczy, po wpłynięciu na 
dziennik zostanie zadekretowany.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=9208 

Ad. 10 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Zastępcę Wójta Gminy Dąbrówka Panią 
Dorotę Wróbel i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 11 Sprawy różne.

W sprawach różnych głos zabrał Sołtys Dział Czarnowskich w sprawie budowy 
chodnika, na jakich jest etapach. Połowa działek jest wykupiona i nie mamy żadnych 
informacji, co dalej.
Pani Dorota Wróbel poinformowała, iż Radni przyjęli budżet, w którym przewidziane są 
pieniądze na wykup terenów i go kontynuujemy. Pan Sołtys dodał, iż Fundusz Sołecki 
został przeznaczony przez ostatnie 3 lata na wykup, ostatnie dwa lata był przeznaczany 
na geodetę i teraz znów nasze pieniądze przeznaczyliśmy na budowę chodnika a teraz 
Gmina mówi, że jest na wykup. Pani Zastępca Wójta odpowiedziała, iż na wykup mamy 
pieniądze a na budowę tak jak omawialiśmy budżet nowych inwestycji drogowych, 
chodnikowych na ten rok nie przewidujemy.

Szczegółowy przebieg obrad znajduję się pod adresem:
http://bip.dabrowka.net.pl/index.php?cmd-zawartosc&opt=pokaz&id=9208

Pan Stanisław Suchodolski zadał pytanie, kto monitorował nawiezienie destruktu 
w Ślężanach na ulicy Lipowej. Pani Dorota Wróbel odpowiedziała, iż pracę nadzorował 
pracę Kierownik Drogownictwa i zostanie to zweryfikowane.

Pani Joanna Jabłonowska przekazała informacje na temat ptasiej grypy gdyż trwają 
kontrolę przez Powiatowego Lekarza Weterynarii i przekazała podstawowe środki 
ostrożności i podstawowe zasady.
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Ad. 11 Zamknięcie obrad.

Zamknięcia obrad XV sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonała Przewodnicząca Rady 
dziękując obecnym za udział w sesji.
Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad

tym
Helena Kuśkowska

Przewodniczącą obrad 

Agniesz

Protokołowała:

Izabela Roguska
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